

# 鷺環海天度假酒店 GRAND COLOANE RESORT

## 歡迎

## 開展煥發 身心之旅

發掘一處能讓你身心達致最佳狀態的地方，當您走進鷺環海天度假酒店的那一刻開始，您的心靈煥發旅程便從視覺、聽覺及嗅覺出發。在遠望世俗繁囂同時，您的感官亦隨之昇華。鷺環海天度假酒店是一處讓您放鬆心情，恢復能量及煥發活力的地方。

## 重煥活力 開拓心靈

作為澳門唯一位於黑沙海灘的度假酒店，鷺環海天度假酒店是您遠離香港及亞洲城市的喧囂。恬靜的南中國海加上共150公頃之翠綠園林一起環抱本酒店，締造出一個世外桃源。

## 無盡可能

### 客房住宿

酒店擁有208間客房和套房。走進客房，您可以感到無比的悠閒自在，每間客房均配備私人露台，讓你盡享怡人景緻。酒店獨特的格調來源於“東西匯聚”的特色。

### 設施與服務

酒店健身中心讓您鬆弛筋骨，在室內室外游泳池暢泳，無拘無束地享受日光浴，還有水力按摩浴池及桑拿設施，讓您精神抖擻。位於酒店頂樓的澳門高爾夫及鄉村俱樂部所擁有的18洞錦標賽高爾夫球場上，您可一邊揮杆，一邊欣賞澳門的醉人美景。我們充滿創意的團隊建設活動，讓您的公司發展變得更加有趣，也更加有效。您的團隊將會在歡笑聲中學到知識，變得更有凝聚力，更有動力。

兒童俱樂部提供一系列安全及有益身心的活動，讓閣下的旅程充滿樂趣。

### 細心照料

鷺環海天度假酒店的每一處細節設計都是為了您能過得舒適，愉快和輕鬆。如果您有任何需求，客戶服務中心隨時恭候 – 只需撥打一個號碼，我們通曉多種語言的員工很樂意為您效勞。每30分鐘一班的免費穿梭巴士服務往來酒店、港澳客運碼頭，氹仔和路氹金光大道，讓您輕鬆自在地暢遊。

### 餐飲

四所餐廳及酒吧讓您盡情暢享美食之旅。您可在Café Panorama一嚐精美的國際美食，於觀海軒（Kwun Hoi Heen）享用新鮮地道的廣東菜，Poolside Bar及Porto Bar享受提神飲料及三文治小食，Panorama Lounge典雅閒適，是品嚐美酒及小食的不二之選。酒店全日24小時提供房間送餐服務。

### 會議及宴會服務

酒店共設有10間會議室，大部份面向南中國海或黑沙海灘。所有會議室都配備高速無線上網，更可按照您的要求來安裝其它視聽設備。您也可到我們的24小時商務中心，享用工作室，高速無線上網和其它辦公服務設備。其中全澳門獨有的花園天幕更是理想的會議、產品展銷及婚宴場地。



## 優越位置

鷺環海天度假酒店位處澳門路環東南端，是澳門唯一真正的度假酒店。度假酒店坐落於怡人清幽的位置，毗鄰環境優美的黑沙海灘，更可俯瞰南中國海。酒店地理位置優越，距離著名觀光景點僅20分鐘車程；只需5分鐘車程就能到達聞名世界的金光大道，享受購物和娛樂的樂趣。鷺環海天度假酒店是您體驗度假式生活藝術的首選。這裡您不僅可以遠離像香港及亞洲城市的急速節拍，更可以找到享受寧靜浪漫之最佳地方。如需預約、查詢或獲取最新優惠詳情，請瀏覽 [www.grandcoloane.com](http://www.grandcoloane.com)。

GRAND COLOANE RESORT

鷺環海天度假酒店

澳門路環黑沙馬路1918號

電話 853 2887 1111 傳真 853 2887 1122

電郵 [info@grandcoloane.com](mailto:info@grandcoloane.com)

[www.grandcoloane.com](http://www.grandcoloane.com)



# GRAND COLOANE RESORT

## WELCOME



## RESTORE THE BODY EXPAND THE MIND

The only destination resort in Macau, Grand Coloane Resort is the perfect getaway from the bustle of Hong Kong and Asia's mainland. It offers quiet seclusion, with 150 lush green acres surrounded by the tranquil South China Sea.

Discover a place where you can be at your best. Upon entering Grand Coloane Resort, we welcome you with sights, sounds and scents to stir your soul and replenish your spirit. Leave the outside world behind and allow your senses to be elevated. You have found your place to relax, revive and experience tranquility.



## ENDLESS POSSIBILITIES

**Rest Assured**  
Unwind yourself in one of our 208 spacious guest rooms and suites, each boasting a private balcony with stunning views. Their unique flair comes from an "East meets West" sense of style combined with modern comforts.

**Fitness and Free Time**  
Recharge your mind and body at the Fitness with state-of-the-art equipment. You may get invigorated in our indoor and outdoor swimming pool while the Jacuzzi and sauna provide the contrast therapies to your body.

Step from the rooftop of Grand Coloane Resort out onto the par 71 18-hole championship golf course at the Macau Golf & Country Club.

Corporate events are a lot more fun and rewarding with our creative teambuilding activities. Your team will laugh, learn and be motivated.

Kids Club is a program that provides fun activities for children in a safe environment.

**Thoughtful Extra**  
Every detail at Grand Coloane Resort has been designed to make your stay comfortable, pleasurable, and stress-free. If there's anything you need, Guest Service Center is at your fingertips — just one number to dial for any service request. Elevating your trip, our complimentary shuttle bus service between the resort, Macau Ferry Terminal, Taipa and Cotai Strip is available every 30 minutes.

**Dining**  
Rejuvenate at one of our four dining options. Your selection includes international cuisine at Café Panorama, Cantonese specialties at Kwun Hoi Heen, special drinks and light bites at Poolside Bar and Pool Bar, and signature drinks at Panorama Lounge. Our in-room menu brings tasty and wholesome choices to the comfort of your room 24 hours a day.

**Meeting and Weddings**  
A total of 10 meetings rooms with many opening out to a terrace overlooking the South China Sea and the Hac Sa Beach. All rooms have high-speed internet connectivity and are easily configured with any audio visual capabilities you need. You can also visit our 24-hour business center for workstations, internet access, and other office services. The Garden Marquee is the only structure of its kind in Macau. It is an ideal venue for weddings, product launches and meetings.



## PERFECTLY LOCATED

Macau's only true resort, Grand Coloane Resort is situated on the south eastern tip of Coloane Island in Macau. The resort boasts a beautiful, secluded location overlooking the South China Sea and sits right on the magnificently unspoiled Hac Sa Beach. For a little more bustle, Macau's historic sights are just 20 minutes away while Cotai's world-class shopping and entertainment is a mere 5 minutes drive from the resort.

There is simply no better place to begin a journey of pure relaxation and indulgence than at Grand Coloane Resort. Here, you will discover a perfect getaway from the bustle of Hong Kong and Asia's mainland. It is tastefully designed for those who are here to refresh or those who seek a perfect place for a romantic hideaway.

Visit [www.grandcoloane.com](http://www.grandcoloane.com) for reservations, directions and special offers to help you make the most of your trip.

**GRAND COLOANE RESORT**  
鷺環海天度假酒店  
1918 Estrada de Hac Sa, Coloane, Macau  
T 853 2887 1111 F 853 2887 1122  
E [info@grandcoloane.com](mailto:info@grandcoloane.com)  
[www.grandcoloane.com](http://www.grandcoloane.com)